
انسان به طور بدیهی مختاربودنِ خود را احساس میکند

شماره پرسش: ۲۰۲۹۹

تاریخ ارسال پرسش: ۰۷:۴۴:۴۶ ۱۳۹۶/۶/۲۰

متن پرسش

سلام علیکم: حقیر مساله جبر و اختیار را تا کنون نتوانستم برای خود حل کنم از طرفی لزوم پذیرش

دعوت انبیا منوط به این است که بپذیرم یک معادی هست و دو ما صاحب اختیاریم و چون این

مساله برایم حل نشده بدین نتیجه رسیدم تا زمان حل این مساله در تکلیف همانند اطفال قبل از بلوغ

هستم. آیا حضرتعالی این نتیجه گیری را تاد می کنید؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: خیر! زیرا انسان به طور بدیهی مختاربودنِ خود را احساس میکند و به قول

مولوی: «اینکه گویی این کنم یا آن کنم / خودْ دلیلِ اختیار است ای صنم». موفق باشید


